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No. 47160 
____ 

 
Spain 

 

and 
 

Chile 

Exchange of notes constituting an agreement between the Kingdom of Spain and 
the Republic of Chile on the participation in municipal elections of nationals of 
each State residing on the territory of the other State (with annexes). Madrid, 
12 May 2009 and Santiago, 12 May 2009 

Entry into force:  1 February 2010 by notification, in accordance with the provisions of 
the said notes  

Authentic text:  Spanish 
Registration with the Secretariat of the United Nations:  Spain, 22 February 2010 
 
 
 

Espagne 
 

et 
 

Chili 

Échange de notes constituant un accord entre le Royaume d'Espagne et la Répu-
blique du Chili relatif à la participation aux élections municipales des ressortis-
sants de chacun des États résidant sur le territoire de l'autre État (avec an-
nexes). Madrid, 12 mai 2009 et Santiago, 12 mai 2009 

Entrée en vigueur :  1er février 2010 par notification, conformément aux dispositions 
desdites notes  

Texte authentique :  espagnol 
Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  Espagne, 22 février 2010 
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[ SPANISH TEXT – TEXTE ESPAGNOL ] 
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